

【捐款表格 Donation Form】

請以正楷填寫並請在適當的方格內加上

Please complete in BLOCK LETTERS and check whenever appropriate:

捐款者個人 / 捐款機構資料 Information of Donor

姓名 Name: (Mr.先生/Ms.女士) _____

機構名稱 Name: _____

電話號碼 Tel No: _____ 電郵 E-mail: _____

地址 Address: _____

捐款資料 Donation Details

本人 / 本機構樂意 I / We are pleased to

一次性捐助 Give an one-off donation of

每月定額捐助 Give a monthly donation of

HK\$5,000 HK\$2,000 HK\$1,000 HK\$500 其他金額 Amount HK\$

捐款方法 Donation Methods

劃線支票: 抬頭「香港移植運動協會有限公司」

By Crossed Cheque, in favour of "Hong Kong Transplant Sports Association Limited"

支票號碼 Cheque No: _____ 發票銀行 Issuing Bank: _____

直接存入本會設於匯豐銀行帳戶 HSBC A/C: 015-483803-838

Pay-in or Transfer to our HSBC account

利用快速支付系統(FPS)直接存入本會的銀行帳戶, 本會電話號碼為 5544 8742

Pay to Our Bank Account through Faster Payment System (FPS) to our phone number 5544 8742

請填妥此表格連同 劃線支票/銀行入數紙 寄回

九龍彩雲二邨明麗樓地下 106 室

「香港移植運動協會有限公司」收, 以便發出正式收據。

Please send crossed cheque/bank-in slip together with this donation form to:

Hong Kong Transplant Sports Association Limited

Address : Rm 106, G/F, Ming Lai House, Choi Wan 2 Estate, Kowloon, Hong Kong

We will return an official receipt to your given address.

捐款港幣 100 元或以上, 可憑本會收據捐款作申報豁免稅款之用

Donation of HK\$100.00 or above is eligible for deduction under section 88 of the Inland Revenue Ordinance.